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Beslutningsreferat 
Beslutningsreferatet suppleres af uddybende referat 
 

Ordinær generalforsamling i HF Marienlyst 
Onsdag d. 8. april 2024 kl.18 
 

Fremmødte haver 34- antal stemmer i alt 68 
 

1. GODKENDELSE AF FORRETNINGSORDENEN  

Forretningsordenen blev godkendt  

2. UDPEGNING AF REFERENT 

Olivia Neja have 85 udpeget som referent 

3. VALG AF DIRIGENT 

Kasper Egelund blev valgt som dirigent 

4. VALG AF STEMMEUDVALG 

Judith have 79, Muharrem have 99 og Sahar have 175 

5. BESTYRELSENS BERETNING 

Bestyrelsen fremlagde beretningen og blev afsluttet med en oversigt over bestyrelsens 
opgaver i det kommende år. Beretningen blev taget til efterretning. 
 

6. REGNSKAB 2024 - fremlæggelse og gennemgang med mulighed for at stille 
spørgsmål 

Regnskabet blev fremlagt af formanden  
Baggrunden for årets resultat med et overskud på kr. blev gennemgået. 
Der var efterfølgende enkelte spørgsmål og kommentarer  
Regnskabet blev taget til efterretning.  
 

7. punkt 7 ”Budget 2025 og haveleje 2025 – til afstemning” blev flyttet ned til efter 
punkt 8 
 

8. FORSLAG TIL AFSTEMNING 

Ang. forslag 8a, 8b, 8d1 og 8d2 
Bestyrelsen trak sine forslag 8a, 8b, 8d1 og 8d2 tilbage på grund af for lille fremmøde til 
ved GF , til at tage vigtige økonomiske beslutninger på foreningens vegne.  
En anden vigtig grund var at tilbuddet fra Solbjerg VVS var kommet så sent at meget få 
havde nået at sætte sig ind i det.  
I stedet blev de 3 modtagne VVS tilbud gennemgået og der var mulighed for at stille 
spørgsmål. 
Bestyrelsen vil sørge for at flere får kendskab til forslag om vand og forslagene vil blive 
stillet igen på en senere GF 
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Det drejer sig om følgende forslag: 
• 8.a Tilbud fra Nielsen og Nilsen VVS ang. renovering af vandstandere med vandure  
• 8.b1 Tilbud fra Solbjerg VVS ang., vandstandere, brønd og vandure 
• 8.b2 Tilbud fra Solbjerg VVS ang. vand i frostfri dybde, vandstandere, brønd og 

vandure 
• 8d1 og 8d2 Bestyrelsens forslag ang. videre forløb omkring vand i frostfri dybde  

 
 8. c Forslag om yderligere opsparing til vand i frostfri dybde 

Forslag om at fortsætte opsparingen til vand i frostfri dybde 2025/26 med kr. 1000 pr 
have, fordelt på de næste 4 kvartaler. 
Forslag 8. c blev vedtaget med 57 stemmer for og 1 stemme imod 
Forslaget blev dermed vedtaget med mere end 2/3 flertal af de fremmødte haver . 
Forslaget skal dog endelig vedtages på ekstraordinær GF, da der var for få fremmødte  
haver på denne GF til at vedtage forslaget endeligt. 

  

8.e Forslag om ændring af ordensreglerne § 9 Hække og § 7 Havelodder 

De væsentligste ændringer blev gennemgået  
Forslaget 8.e blev vedtaget med 55 stemmer for og 2 stemmer imod 

 
PUNKT 7: BUDGET 2025 OG HAVELEJE 2025 – TIL AFSTEMNING 

Formanden præsenterede budgettet og påpegede at der var en regnefejl under 
punktet lokaleomkostninger hvor haveleje og kloakafdrag for have 80 var positivt i 
stedet for negativt og at lokaleomkostninger derfor reelt er ca. 18.000 kr. højere end 
angivet i budgettet. 
Ændringsforslag til punkt 7: Bestyrelsen stillede derfor et ændringsforslag til 
forslaget om haveleje i 2025 på kr. 5100, således at havelejen foreslås forhøjet med 
100 kr så havelejen i 2025 bliver på kr. 5200.  
Derudover skal der betales kloakafdrag på kr. 3165 

 
Ændringsforslaget til punkt 7 om fastsættelse af havelejen til kr. 5.200, blev 
vedtaget med stort flertal. 

 
9. VALG AF BESTYRELSESMEDLEMMER OG SUPPLEANTER 

a. Kasserer for 2 år   

• På valg: Kirstine Bach Andreasen (modtager ikke genvalg)  

Ingen stillede op - ingen valgt. 
Valg til kassererposten udskydes til ekstraordinær GF. 
Bestyrelsen vil undersøge hvad nuværende bogholder / revisor skal have i betaling for  
at overtage en større del af kasserer arbejdet. 
Kassereren fortsætter indtil da, men er pt. sygemeldt. Presserende kassereropgaver  
varetages af formanden i samarbejde med kassereren, indtil en ny kasserer er valgt. 

 
b. 2 Bestyrelsesmedlemmer for 2 år  

• Kasper Ostrowski, have 3 blev genvalgt 
• Emma Plougmann Vejlgaard, have 103 blev valgt 
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c. Op til 3 bestyrelses-suppleanter for 1 år 

• Jens balder Sørensen, have 30 blev valgt 
• Nuradin Ali Mohamed, have 109 blev valgt  
• Judith Hansen, have 79 blev valgt 

 
10. Valg af intern revisorer og suppleanter. 

a. Intern revisor for 2 år : Kirsten Grønhøj, have 18 blev valgt 
   Intern revisor for 1 år : Kirstine Bach Andreasen, have 19 blev valgt 

 
b. Revisorsuppleant for 1 år: Katrine Ramvad Kjær, have 31 blev valgt 
     Revisorsuppleant for 1 år: Nana Bøvling, have 33 blev valgt 
 

11. Valg til vurderingsudvalg og suppleanter. 

a. 1 vurderingsudvalgs-medlem for 3 år: Frands Boe Johansen, have 121 blev valgt 
b. 1 vurderingsudvalgs-suppleant for 3 år: Jens balder Sørensen, have 30 blev valgt 
c. 1 vurderingsudvalgs-suppleant for 2 år- Emil Huber Jezek, have 64 blev valgt 
 

12. Evt. 

 

 

Beslutningsreferatet er godkendt af  

Dirigent Kasper Egelund 
Generalforsamlingens sekretær Olivia Neja 
Formand Sidsel Kirketerp 
 


